
DS Crotone: Chcemy, żeby Ricci został

News - ASRoma.pl

Świetny sezon Federico Ricciego zbiegł się z równie świetnym sezonem

Crotone, które wywalczyło w piątek historyczny awans do Serie A.

Wychowanek Romy jest wypożyczony do zespołu Rossoblu.

 

Dyrektor sportowy Crotone, Giuseppe Ursino nie ukrywa, w wywiadzie dla 

TeleRadioStereo, że chce, aby piłkarz został w klubie:

- Zacząłem wierzyć po wygranej z Bari. To był początek rundy rewanżowej,

widziałem zespół, który poprawia się z dnia na dzień. Nabytki ze stycznia były

kluczowe, bardzo pomogła jakość skrzydłowych ofensywy. Cieszę się, gdyż en

awans jest zapłatą za moją powagę pracy, zawsze wykonywałem na poważnie swoją

pracę. Porozmawiam z Sabatinim, gdyż chcę, aby Federico Ricci został. Kolejny rok

u nas, w Serie A i byłby naprawdę ukształtowanym piłkarzem. Zależy oczywiście od

zamiarów Romy.

 

Po poprzednim, słabym sezonie w Crotone, w obecnym Ricci zagrał w 33 meczach,

zdobywając 10 bramek i zaliczając 7 asyst.
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